
BYGGEINFO 1 - 2022 
 
Som lovet vil vi løbende holde jer orienteret 

om hvad der sker mht. omdannelse af 

børnehaven til boliger. 

 

Det er først nu vi har noget at oplyse om. 

 

Bestyrelsen har underskrevet aftale med 

arkitektfirmaet, og ansøgning er sendt ind til 

kommunen. 
 

Nedenstående er fra arkitektfirmaet. 

 

”Der er blevet ansøgt om byggetilladelse hos kommunen, dvs. tegninger, 

statik og brandplaner foreligger, så der kan søges nu. Vi afventer en 

tilbagemelding fra kommunen omkring forventet sagsbehandlingstid. Så 

snart vi ved mere, vil I høre nærmere.” 

  

 

 

Mvh. 

Bestyrelsen 


